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Sprawozdanie 
z działalności międzysesyjnej 

Burmistrza Szprotawy

Od  27 października do 27 listopada 2023 r.



DZIAŁANIA NA RZECZ 
ROZWOJU GMINY
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ZIELONY TRANSPORT W NASZEJ GMINIE!
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27 października br., podpisałem umowę 
o dofinansowanie z Narodowym Funduszem 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                         

w ramach programu „Zielony Transport Publiczny” 
na zakup 8 zeroemisyjnych elektrycznych 

autobusów wraz z 4 ładowarkami 
dwustanowiskowymi oraz zadaszeniem 

parkingowym wyposażonym w instalację 
fotowoltaiczną 

Komunikacja „zielonymi” 
autobusami będzie dostępna 

za darmo, dla każdego, na 
terenie całej gminy Kwota dofinansowania:

17.831.310,00 zł.
Radni Rady Miejskiej w Szprotawie, po sesji rady, 
która odbyła się 27 października br., mieli okazję 
sprawdzić i ocenić komfort oraz bezpieczeństwo 
przejazdu autobusem na trasie ze Szprotawy do 

Wiechlic, a następnie do Bobrowic. 



KOMUNIKACJA GMINNA
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30 października br., w Starostwie Powiatowym w Żaganiu 
uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Powiatowo- Gminnego 

Powiatu Żagańskiego

Podczas Zgromadzenia poruszono temat planowanych nowych
połączeń, m.in. Szprotawa od stycznia 2024 r.:

Zaprezentowano również autobus
elektryczny marki Yutong.

 zyska bezpośrednie połączenia
z Zieloną Górą,

 wjedziemy na ul. 3 Maja z liniami
nr 3 oraz 5.



PRZYWITANIE MAMUTÓW 

30 października br., nowi 
mieszkańcy szprotawskiego 
Paleoparku zostali powitani 
przez wesołą gromadę dzieci 

Mamuty otrzymały również 
imiona: 

mama Ela i jej synek Maniek. 



PROMOCJA GMINY 

Mówią o nas w POLSAT NEWS

Recykling turbin wiatrowych



RADA NADZORCZA SPÓŁKI SZWIK

30 października br. uczestniczyłem                      
w posiedzeniu Rady Nadzorczej 

Szprotawskich Wodociągów i Kanalizacji 
Spółka z o. o

W posiedzeniu uczestniczył również Prezes Zarządu Piotr Ciołka. 



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY
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7 listopada br. spotkałem się z Kamilem Barczykiem 
Dyrektorem Szpitala Św. Łukasza w Bolesławcu 

Cel spotkania:
 współpraca na rzecz mieszkańców Szprotawy – budowa

(uruchomienie) przychodni zdrowia.

Cel spotkania:
 współpraca na rzecz mieszkańców Szprotawy – budowa

(uruchomienie) przychodni zdrowia.

W spotkaniu uczestniczył również: Piotr Ciołka Prezes Zarządu Spółki SzWiK.



INWESTYCYJA ENERGETYCZNA

7 listopada br., w siedzibie ENEA Operator Sp. z o.o. w Poznaniu
wspólnie z przedstawicielami firmy MINTH Group

spotkaliśmy się z Arkadiuszem Maciołkiem, Kierownikiem 
Departamentu Planowania i Rozwoju

Temat spotkania:
 budowa nowych przyłączeń energetycznych na strefie

inwestycyjnej w Wiechlicach dla przyszłych inwestorów.



SPRAWY RODZINNYCH OGRODÓW DZIAŁKOWYCH
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8 listopada br., gościłem Mariana Pasińskiego, Prezesa Okręgu   
Polskiego Związku Działkowców w Zielonej Górze i Franciszka 

Misiopeckiego, Członka Okręgowego Zarządu 

Tematy spotkania:
 obustronne wsparcie dla inwestycji ROD w Szprotawie,
 przejęcie ogrodów zdegradowanych, będących w użytkowaniu
wieczystym PZD.

W spotkaniu uczestniczyli również: Maciej
Boryna kierownik Wydziału Przedsiębiorczości,
Promocji i Turystyki, Piotr Wciórka, kierownik
Wydziału Nieruchomości, Rolnictwa i Ochrony
Środowiska w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



TOUR DE PILEA 
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9 listopada br., w Szprotawie 
odbyła się prezentacja autobusu 

elektrycznego marki PILEA

W teście wzięli udział:
Joanna Kaczmarska Prezes MZK 
w Żaganiu i Bartosz Sokołowski 

Wiceprezes Związku Powiatowo-
Gminnego Powiatu Żagańskiego



SPOTKANIE DLA WSPÓŁPRACY
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15 listopada br., spotkałem się z Arturem Malcem 
Dyrektorem Departamentu Środowiska 

Urzędu Marszałkowskiego w Zielonej Górze

Tematy spotkania:
 działania dotyczące składowania odpadów przez spółkę

FORMID w Wiechlicach,
 nowi inwestorzy w strefie gospodarczej w Wiechlicach.



WSPÓŁPRACA Z NADLEŚNICTWEM
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15 listopada br., gościłem Dariusza Chełskiego 
Nadleśniczego Nadleśnictwa Szprotawa

Temat spotkania:
 perspektywy współpracy w 2024 roku.

W spotkaniu uczestniczył również: Maciej Boryna kierownik Wydziału Przedsiębiorczości,
Promocji i Turystyki w Urzędzie Miejskim w Szprotawie.



PRACE PRZY BUDOWIE HALI SPORTOWEJ
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Przy Liceum Ogólnokształcącym w Szprotawie powstaje 
lekka hala namiotowa, budowana w ramach Programu Olimpia



WIEMY KTO WYBUDUJE CHATKĘ DINUSIA
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15 listopada br., podpisałem umowę ze Sławomirem Wojciechowskim 
- Zakład Budowlany w Zielonej Górze, w ramach której budynek byłej 

szkoły podstawowej przy ulicy Krasińskiego 7 przejdzie generalny 
remont i zaadaptowany zostanie na nowoczesny żłobek 

Projekt dofinansowany kwotą 1,8 mln zł ze środków Unii Europejskiej 
z Krajowego Planu na rzecz Odbudowy i Zwiększenia Odporności 

w ramach programu „MALUCH +”



WIZYTA  W MINTH GROUP W CZECHACH
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W dniach, 16-17 listopada br. wizytowałem fabrykę MINTH 
Group znajdującą się w Czechach w okolicach Pragi

Cel wizyty:
 plany nowych inwestycji w naszej strefie.



SPOTKANIE W MINTH

22 listopada br., w siedzibie MINTH w Wiechlicach
uczestniczyłem w spotkaniu z Prezesem Zarządu ENEA Operator                  

w Poznaniu oraz Dyrektorami: Zakładu Rozwoju Sieci i Inwestycji, 
Departamentu Planowania i Rozwoju, Oddziału Dystrybucji 

i Kierownikiem Biura Przyłączeń w Zielonej Górze 

Cel spotkania:
 wizja lokalna na terenie inwestycji oraz GPZ Szprotawa,
 budowa nowych przyłączeń energetycznych dla Szprotawy i dla

strefy inwestycyjnej w Wiechlicach.



ROZPOCZYNAMY PRZYGOTOWANIA DO 
JUBILEUSZU PARTNERSTWA
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24 listopada br. gościłem 
delegację przedstawicieli władz 

samorządowych miasta Spremberg

Podczas spotkania omówiliśmy najważniejsze zagadnienia związane 
z przyszłorocznymi obchodami 25-lecia podpisania porozumienia              

o współpracy między naszymi miastami, które odbędą się 
29 czerwca w Szprotawie podczas Festiwalu „Ziemia i Pieśń”. 

W spotkaniu uczestniczyli również: Maciej Boryna kierownik i Małgorzata Serafin z-ca kierownika
Wydziału Przedsiębiorczości, Promocji i Turystyki w Urzędzie Miejskim w Szprotawie oraz Andrzej
Kajfasz dyrektor SzDK.



ZMIANA ROZKŁADU ORAZ ORGANIZACJI POŁĄCZEŃ 
AUTOBUSOWYCH W OBRĘBIE OSIEDLA WIECHLICE
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Po remoncie dróg w obrębie Osiedla Wiechlice, od piątku, 
1 grudnia br., autobusy wracają na ul. Brzozową

Rozkład jazdy można sprawdzić na stronie www.szprotawa.pl w zakładce
„Rozkład jazdy” oraz na stronie MZK Żagań.



PRACE RESTAURATORSKIE W SZPROTAWIE

Trwają prace związane z ruinami kościoła 

Dziękuję za prace i wsparcie naszemu 
muzealnikowi Romanowi Pakule.



POZYSKIWANIE ŚRODKÓW 
POZABUDŻETOWYCH
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POZYSKIWANIE ŚRODKÓW POZABUDŻETOWYCH
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Lp Nazwa programu/projektu Pozyskana 
kwota

1 Państwowy Fundusz Celowy 
Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych - zwiększenie 
dotacji 

„Likwidacja barier architektonicznych 
w budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Szprotawie”

224.000,00  zł
(z 370.000,00

do 594.000,00 zł)

Ogółem środki pozyskane:   224.000,00 zł



DZIAŁANIA NA RZECZ ROZWOJU WSI 
I OCHRONY ŚRODOWISKA
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DEBATA NT. BUDOWY ELEKTROCIEPŁOWNI 

24

14 listopada br., w świetlicy wiejskiej w Marszowie, odbyła się debata
w sprawie planowanej budowy elektrociepłowni na paliwa
alternatywne wraz z instalacją do przesyłu ciepłej wody dla Łużyckiego
Centrum Recyklingu Sp. z o.o. w Marszowie.
Debata została zorganizowana przez Stowarzyszenie Czyste Powietrze
z Marszowa.

W związku z tym, iż Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Zielonej
Górze postanowieniem z dnia 11.04.2023 r. wyznaczyło Burmistrza
Szprotawy jako organ właściwy do wydania decyzji o środowiskowych
uwarunkowaniach przedsięwzięcia za Gminę Żary, w spotkaniu
reprezentowali mnie pracownicy Wydziału Nieruchomości, Rolnictwa i
Ochrony Środowiska.

W debacie uczestniczyli mieszkańcy Marszowa i okolic, którzy wyrazili
swoje obawy w związku z planowana inwestycją.



4. KONWENT SOŁTYSÓW  I  RAD SOŁECKICH 
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18 listopada br. gościłem
na Konwencie Sołtysów i Rad Sołeckich Gminy Szprotawa, 

zorganizowanym z ich inicjatywy 
w sali wiejskiej w Długiem

W Konwencie udział wzięli również: Henryk Janowicz Starosta Żagański
oraz przedstawiciele Rady Miejskiej w Szprotawie.



DEBATA NT. BUDOWY ELEKTROCIEPŁOWNI 
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23 listopada br., spotkałem się z Jackiem Połonką Prezesem Łużyckiego
Centrum Recyklingu Sp. z o.o. i Wojciechem Dronią Dyrektorem Zakładu
Zagospodarowania Odpadów Sp. z o.o. w Marszowie.

Spotkanie dotyczyło prowadzonego przez nas postępowania w sprawie
wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach przedsięwzięcia
polegającego na Budowie elektrociepłowni na paliwa alternatywne
wraz z instalacją do przesyłu ciepłej wody dla ww. instalacji.

Postępowanie prowadzone jest na podstawie postanowienia
Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Zielonej Górze
wyznaczającego Burmistrza Szprotawy jako organ właściwy do
załatwienia sprawy.

Spotkanie dotyczyło omówienia dokumentów złożonych do wniosku
oraz otrzymanych w trakcie prowadzonego postępowania.



OŚWIATA I SPRAWY SPOŁECZNE
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OBCHODY NARODOWEGO ŚWIĘTA 
NIEPODLEGŁOŚCI 
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W dniach, 10-15 listopada br., w gminie Szprotawa 105. Rocznicę Odzyskania przez 
Polskę Niepodległości uczciliśmy przed ratuszem wciągnięciem flagi na maszt, 

uroczystym koncertem w wykonaniu Lubuskiej Orkiestry Kameralnej Mariusza 
Woźniaka w SzDK, apelem w Liceum Ogólnokształcącym w Szprotawie, Wieczornicą

w Szkole Podstawowej w Siecieborzycach



SPRAWA SPOŁECZNEJ SZKOŁY PODSTAWOWEJ
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20 listopada br., w Lubuskim Urzędzie Wojewódzkim 
w Gorzowie Wielkopolskim wraz z moją Zastępczynią 

Dorotą Grzeszczak spotkaliśmy się z Wicewojewodami 
Wojciechem Perczakiem i Olimpią Tomczyk-Iwko

oraz Kurator Oświaty Ewą Rawą

Cel spotkań:
 trudna sytuacja Społecznej Szkoły Podstawowej w Szprotawie. 

23 i 27 listopada br., w Urzędzie Miejskim w Szprotawie spotkaliśmy 
się z Zarządem Stowarzyszenia Absolwentów i Przyjaciół 

Liceum Ogólnokształcącego im. Bolesława Chrobrego w Szprotawie, 
Nauczycielami i Rodzicami uczniów Społecznej Szkoły Podstawowej 

w Szprotawie oraz Radcą Prawnym Stowarzyszenia



OBCHODY DNIA PRACOWNIKA SOCJALNEGO
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Z okazji obchodzonego 21 listopada,
Dnia Pracownika Socjalnego, 

wspólnie z moją zastępczynią Dorotą Grzeszczak zaprosiliśmy  
pracowników szprotawskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

na spotkanie w Urzędzie Miejskim w Szprotawie

Złożyliśmy wszystkim Pracownikom Ośrodka Pomocy 
Społecznej najserdeczniejsze życzenia oraz podziękowanie 

za dotychczasową współpracę ze szprotawskim samorządem



SZKOŁA PODSTAWOWA W SIECIEBORZYCACH
Z NOWĄ DYREKTOR 
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23 listopada br., wspólnie z moją Zastępczynią Dorotą Grzeszczak
wręczyliśmy Annie Wójtowicz-Kargier powołanie na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza 
w Siecieborzycach 

Nowej Dyrektor, życzyliśmy aby codzienna praca stanowiła źródło satysfakcji 
oraz, aby wysiłek wkładany w pracę z dziećmi motywował do podejmowania 

ambitnych wyzwań, które zaowocują wysokimi wynikami 
oraz poczuciem spełnienia zawodowego.



SPRAWY OBYWATELSKIE
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DZIEŃ SENIORA W LESZNIE GÓRNYM
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28 października br., wspólnie z Radną 
Rady Miejskiej w Szprotawie Haliną Sawa 
i Radnym Powiatu Żagańskiego, sołtysem 

Witkowa Sylwestrem Michalakiem 
uczestniczyłem w obchodach 

Dnia Seniora w Lesznie Górnym 



POSIEDZENIE ZESPOŁU ZARZĄDZANIA 
KRYZYSOWEGO

31 października br. zwołałem posiedzenie Gminnego Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego

Temat posiedzenia: 
 przygotowania gminy do sezonu

zimowego.

W spotkaniu uczestniczyli: Komendant KPP w Żaganiu Marcin Sapun, Komendant
Komisariatu Policji w Szprotawie Szafraniec Daniel, Z-ca Dowódcy Jednostki
Ratowniczo-Gaśniczej PSP w Szprotawie Piróg Radosław, Dyrektor ZU Zachód w
Szprotawie Kwaśniewski Marcin, Tadeusz Pozaroszczyk Kierownik OPS, Jerzy
Chmara przedstawiciel Spółki CHROBRY w Szprotawie oraz przedstawiciele
szprotawskiego magistratu: Dorota Grzeszczak Zastępca Burmistrza, Katarzyna
Dziedzic Sekretarz Gminy, Piotr Wciórka Kierownik Wydziału i Inspektor Janusz
Dyba.



OSTATNIE POŻEGNANIE
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3 listopada br. wraz z przedstawicielami 
Radnych Rady Miejskiej i pracowników 

Urzędu Miejskiego w Szprotawie uczestniczyliśmy                     
w ostatnim pożegnaniu śp. Mamy, 

Romana Śliwińskiego, Etatowego Członka Powiatu 
Żagańskiego



WĘDKARSKIE ZAWODY CHARYTATYWNE 
NA LECZENIE  DLA RAFAŁKA

36

5 listopada br., w Buczku odbyły się Zawody Wędkarskie Koła „Nad Bobrem” 
PZW Leszno Górne NA LECZENIE  DLA RAFAŁKA 

Zdjęcia udostępnił Prezes Koła „Nad Bobrem” PZW Leszno Górne 



POMOC DLA RODZINY Z BOBROWIC
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W niedzielę, 19 listopada br., po mszy św. w miejscowości 
Leszno Górne włączyłem się w zorganizowaną zbiórkę funduszy dla 

poszkodowanej rodziny z Bobrowic, która 30 października br. w wyniku 
pożaru straciła dobytek życia oraz dach nad głową

Serdecznie dziękuję wszystkim druhnom i druhom OSP Leszno Górne 
za inicjatywę, okazaną pomoc i wsparcie dla rodziny strażaka.



WYJĄTKOWY JUBILEUSZ
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21 listopada br. podejmowałem w swoim gabinecie w Urzędzie 
Miejskim w Szprotawie zacnego jubilata Pana Jana Tomczyka  

Z okazji 100-tnych urodzin skierowałem 
do Pana Jana okolicznościowe gratulacje, 
serdeczne życzenia zdrowia, pomyślności 

i pogody ducha oraz optymizmu na 
dalsze, szczęśliwe lata oraz wręczyłem 

prezent.

Przekazałem również list gratulacyjny 
od Premiera Mateusza Morawieckiego 
i z serca płynące życzenia od Wojewody 

Lubuskiego Władysława Dajczaka. 
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KOMUNIKATY



ZAPRASZAM NA 
SZPROTAWSKI JARMARK BOŻONARODZENIOWY 
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DZIĘKUJĘ PAŃSTWU 
ZA UWAGĘ
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Burmistrz Szprotawy
Mirosław Gąsik

SZPROTAWA, 28 listopada 2023 r.


